
Toimittaja Suvi Greus: 

Käytkö usein Tammelan torilla? 

 

Haastateltava Pirjo Kekki: 

No aika usein käyn. 

 

Haastateltava Jukka Solin: 

Joka päivä, myös pyhänä. 

 

Haastateltava Bruno Paatsjoki: 

No kyllä täällä tulee kesäisin käytyä, mutta talvisin ei sitten juuri yhtään. 

 

Toimittaja S.G: 

Mitä parannettavaa tässä Tammelan torissa sun mielestä olisi? 

 

Haastateltava P.K: 

No jotain tässä olisi, tässä joku mättää. Ensinnäkin mä en tykkää näistä monopoli hinnoista, kun mä 

käyn esimerkiksi tuolla Suomessa muilla toreilla tai sanotaan, että vaikka Viron puolella niin siellä 

on... Hinnat vaihtelee eri lailla. Täällä on niinku standardi hinnat. Katot mitä pöytää vaan niin se on, 

mutta se on tietysti myyjistä kiinni ja yksi laittaa niin sitten kaikki laittaa saman, että tämä olisi niinku 

ainakin. Ja sitten tässä jotain semmoista elävyyttä, semmoista tuohon ohjelmaan tänne joku ohjelma 

niinku Joensuussakin on semmoinen ohjelma juttu, niin saisi olla jotain ohjelmaa. Mutta onhan noi 

nyt soittamassa tota, tota mutta jotain semmoista laulua ja sillai, että ihmiset viihtyisi paremmin 

vielä. Ja siihen sitten vaikka tieksää tämmöiset tuolit ja siinä saisi   ja ettei kaikki olisi näitä kahvi 

baareja, että niihin sitten vaan pääsee istumaan. 

 

Haastateltava J.S: 

Että, saatas suomalaisia enemmän myymään ja näitä ulkolaisia vähemmän niin tää vetäisi vielä 

enemmän. 

 

Haastateltava B.P: 

Öö, enemmän parkkipaikkoja. 

 

Toimittaja S.G: 



Mikä on parasta Tammelan torissa? 

 

Haastateltava P.K: 

Tuoreus, näitten tavaroiden tuoreus tietysti joo kyllä ja sitten tää on hyvin keskeisellä paikkaa 

kaupunkia tai totta kai tori aina on, mutta tuoreus se on nyt tässä a ja o. 

 

Haastateltava J.S: 

Täällä on tää mukava yhteishenki. Kaikki tuntee melkein toisensa, varsinkin tammelalaiset. 

 

Haastateltava B.P: 

Tää on aika ajaton paikka ja täällä on niinku paljon hyvää meininkiä ja paljon ihmisiä ja hyviä, hyviä 

ravintoloita. 

 


